

Myanmar

In Rakhine and southern Chin, an informal ceasefire agreement between the Arakan Army (AA) and the Myanmar Armed Forces (MAF) continues to hold but remains very fragile. Transportation of goods and civilian movement have been restored along the main roads and rivers, although the road between Rathedaung and Ponnagyun townships is still closed, and checkpoints from both sides remain in place. The delivery of food, nutrition, health, protection, education, WASH and other humanitarian assistance to affected and displaced people have also gradually resumed in Rakhine with the granting of Travel Authorizations (TAs) after months of disruptions. However, access to eight restricted townships is currently confined to the urban areas. More than 16,000 people remain displaced in Rakhine and Paletwa township in southern Chin due to the most recent AA-MAF fighting, bringing the total number of remaining IDPs from past and present AA-MAF conflict to more than 89,000.

In other parts of the country, particularly in the Northwest and Southeast, heavy fighting, tight security, access restrictions, and threats against aid workers continue to endanger lives, drive new displacement, and hamper humanitarian operations. By the end of 2022, more than 1.5 million people remained displaced across the country, living in undignified conditions and in desperate need.

Indonesia

A 7.5 magnitude earthquake struck in the early hours of 10 January 148 km northwest of Maluku Tenggara Barat, Maluku Province, at the depth of 131km. A tsunami warning was issued immediately for the areas of Maluku Province and Southeast Sulawesi, then was lifted following an insignificant tsunami less than one meter high. Local authorities reported a dozen damaged houses and several people injured due to the earthquake. While field assessments are ongoing and aftershocks continue, no major impacts have yet been reported.

Prayer items:

Judson & Sandar – P&J Travel in Myanmar

Prayer request and update:

1. We need prayers for 10 years ID card, to be processed in Maesot, which I am still waiting. The ID card will help us safely go around in this area.
2. Pray for new mission area we are led to serve in Maesot,
 - a. one is outreach mission to needy Myanmar non-Christian communities which we co-work with based mission workers, gospel sharing and give food bags.
 - b. Another Outreach to needy Myanmar Christian families, fled from Myanmar, facing troubles, we share hands through, prayers, encouragements, little regular supports since last month. We are also starting regular supports to 2 refugee areas, one is migrant school and another is abandoned old aged home in Maesot, also non-Christian areas, to build up warm relationship and later to share gospel as God leading. in future, if God willing, we have vision to open our place as a mission house/Christian resource center, also a meeting place with missionaries and fellow Christian workers through regular prayer meetings, care and counselling, where they can also get spiritual resources, music & others. We are still adjusting to new area, observing and learning.

3. Pray for our cousin sister, who is still in prison, not released yet. Also pray for all those who are in prison, under persecution where some are killed.
4. Please pray for IDPs facing more and more hardships, many more areas are destroyed daily.
5. Please pray for protection for people inside Myanmar facing daily arrests, hardships.
6. Please pray for safety of our ground works inside Myanmar and in Maesot.

Due to urgent need of shelter for IDP children's education (temporary school) in a IDP camp from Kayah state mountain side, we deliver support to build a temporary building. it can also use as multipurpose for IDPs congregation meeting area. Last Sunday, they use the building as church and have communion. The school plan to start next week.



Pastor Joseph – Beulah Children Home in Myanmar

Pastor Requests:

1. Pray for the partnering of the third trips of Myanmar relief program with WCCM.
2. the Beulah children to grow in both physically and spiritually.
3. Pray for those who are in pain and sufferings, they are leaving their houses because of ash and smoke by civil war's. Pray for me of how to guide and help them.
4. Praying for those people whom are killed and mourning from the current political crisis.

Pastor Joshua – Living Hope in India

Please pray for:

1. The new academic session that has started from January
2. Special medical camps to take place on 26th Jan. (Skin clinic, ortho clinic, Gynae clinic)
3. 49 adolescent girls who have joined the new project to know Christ.
4. Training center building construction to finish in time
5. School recognition to be granted by the education ministry
6. FCRA renewal to be granted
7. New believers to stand firm in their faith
8. Noodles business to expand to the city and become profit making

Praise God for:

1. The different Christmas evangelistic programs that went on well and the new people who have started coming to church
2. Food license that is granted to us
3. The new believers who are growing in the Lord consistently.
4. Men's fellowship that is meeting regularly.

Rose – Hills Academy in India

Prayer points

1. The building works and workers



2. The pastors and ministers' children Camp To be held from January 13-17.



3. School admissions process

宣教祈禱運動: 印度/東南亞

1/16 – 1/22/2023

緬甸

在若開邦和欽邦南部，若開軍 (AA) 和緬甸武裝部隊 (MAF) 之間的非正式停火協議繼續有效，但仍然非常脆弱。主要道路和河流沿線的貨物運輸和平民活動已經恢復，但 Rathedaung 和 Ponnagyun 鎮之間的道路仍然關閉，雙方的檢查站仍然存在。在中斷數月後，隨著出入交通監管局 (TA) 的授予，向受影響和流離失所者提供食物、保健品、保護、教育、WASH 和其他人道主義援助的工作也逐漸恢復。但是，目前進入八個限制鄉鎮的權限僅限於城市地區。由於最近的 AA-MAF 戰鬥，仍有超過 16,000 人在欽南部的若開邦和百樂打瓦鎮流離失所，使過去和現在的 AA-MAF 衝突中剩餘的國內流離失所者總數超過 89,000 人。

在該國其他地區，特別是在西北和東南部，激烈的戰鬥、嚴密的封鎖、通行限制和對援助人員的威脅繼續危及生命，導致新的流離失所人數加增，並阻礙人道主義行動。到 2022 年底，全國仍有超過 150 萬人流離失所，他們生活在沒有尊嚴的條件下，生活在極度貧困中。

印尼

1 月 10 日凌晨，馬魯古省 Maluku Tenggara Barat 西北 148 公里處發生了 7.5 級地震，震源深度為 131 公里。馬魯古省和蘇拉威西東南部地區立即發布了海嘯警報，隨後在發生不到一米高的輕微海嘯後解除了警報。地方當局報告稱，地震造成十幾座房屋受損，多人受傷。雖然現場評估正在進行，且餘震仍在繼續，但尚未報告重大影響。

代禱事項：

Judson & Sandar – 緬甸P&J Travel

最新情況及代土事項：

1. 我們需要10年的身份證，我們正在Maesot辦理和等候，請代禱。身份證將幫助我們安全地在這個區域四處走動。
2. 為我們被帶領到 Maesot 這新任務和新服侍區域禱告，
 - a. 其中一項是向有需要的緬甸非基督徒社區傳福音，我們與本土宣教工作者合作，分享福音並分發食品袋。
 - b. 另一個外展活動是針對逃離緬甸、面臨困境的貧困緬甸基督徒家庭，我們通過祈禱、鼓勵和自上個月開始定期供應他們微小的支持來建立關係。我們也開始定期支援兩個難民區，一個是民工學校，另一個是Maesot的廢棄老人院，也是非基督教地區，希望透過這些幫助能建立關係，然後在神的帶領下分享福音。將來，如果神願意，我們有異象將我們的地方開放為宣教之家/基督教資源中心，也是宣教士和基督教同工的聚會場所，通過定期的祈禱會、關懷和輔導，他們也可以獲得精神資源，音樂及其他。我們還在適應新的領域，觀察和學習。
3. 為仍在獄中未獲釋放的表姐禱告。也為所有在監獄中的人祈禱，他們在迫害下被殺害。
4. 請為國內流離失所者面臨越來越多的苦難禱告，每天有更多的地區被毀。
5. 請為緬甸境內每天面臨被捕、困苦的人們祈求保護。
6. 請為我們在緬甸和 Maesot 的事工安全祈禱。

由於克耶邦山邊的國內流離失所者營地迫切需要兒童教育（臨時學校）的地點，我們提供了建造臨時建築的費用。這臨時建築也可以用作國內流離失所者會眾會議區的多功能場所。上週日，他們將這座建築用作教堂並進行聖餐。學校計劃下週開學。



Pastor Joseph – 緬甸Beulah 兒童之家

代禱事項：

1. 為第三次緬甸救援計劃與 WCCM 的合作代禱。
2. Beulah 孩子在身體和屬靈上都得到成長。
3. 為那些在痛苦中受苦的人祈禱，他們因為內戰的灰燼和煙霧而離開家園。為我如何引導和幫助他們禱告。
4. 為那些在當前政治危機中喪生和哀悼的人祈禱。

Pastor Joshua – 印度活望事工

代禱事項：

1. 一月份開始的新學期
2. 1月26日舉行特殊醫療營（皮膚門診、整形門診、婦科門診）
3. 49名青春期少女加入認識基督計劃。
4. 培訓中心大樓建設能按時完成
5. 能成為教育部認可的學校
6. FCRA 牌照可獲更新
7. 初信者要堅定自己的信仰
8. 麵條業務向城市擴張並盈利

讚美神：

1. 不同的聖誕佈道活動進展順利，新人開始來教會
2. 獲發食品許可證
3. 不斷在主里長進的初信者。
4. 男仕團契能定時聚會。

Rose - 印度山區學校

代禱事項：

1. 建築物的興建過程，及建築工人



2. 牧師及傳道人子女營於1月13-17日舉行。



3. 學校收生過程